
  

HALLSBERGS  NATURSKYDDSFÖRENING 
Styrelsemöte  
2014-01-20 på dagcentralen Knuten, Hallsberg 
  
 
Närvarande: Ingela Wallin, Sture Hermansson, Arne Holmer, Ingrid Ohlsson, Sven Nederman, Sture 
Sjöstedt, Kerstin Pettersson, Karl Gustaf Nilsson, Christina Lindberg. 
     
 
§ 1     Mötet öppnas 
            Mötet öppnades av Ingela Wallin 
 
§ 2     Dagordningen 
           Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§ 3     Val av justerare 
             Ingrid Ohlsson valdes att justera protokollet.  
 
 § 4    Valberedningen har ordet  
          Valberedningen, representerad av Kerstin Lundqvist och Inger Eriksson, hörde sig för om 
styrelsemedlemmarnas inställning till fortsatt medverkan i styrelsen. Karl Gustaf vill lämna sin post till 
någon annan. Vi resonerade om medlemmarnas närvaro vid mötena och att inget hindrar att vi ökar 
antalet suppleanter.        
  
§ 5      Föregående protokoll       
           Protokollet lästes igenom, kommenterades och lades sedan till handlingarna.  
 
§ 6      Inkomna skrivelser 
           Arne visade upp kommunens förslag till ”Värdefulla naturmiljöer i Hallsbergs kommun”. Man 
hade önskat få in synpunkter till den 17 januari. Arne har svarat och pekat på några mindre fel i texten.  
            Sture informerade om en skrivelse angående dragning av dubbelspår mellan Hallsberg och 
Åsbro. 
             
§ 7     Rapporter 
*  Ekonomi Ingrid berättade att hon förbättrat kontakterna med Nordbanken. Hon kunde nu vid 
internetuppkoppling få besked om sparkontot. Där finns nu 22700 kr. På plusgirot finns just nu 7200 kr.   
*  Väntjänsten.  Ingela hade hört sig för om pengar som vi fått från Väntjänsten. Det är Birgitta 
Widestrand som fört över pengar till oss i ett par insättningar under året. Ingela har framfört vårt tack. 
*  Möte 18 jan. om Naturkontakt och hemsidan. Sture, Ingela och Ingrid har haft ett möte på 
Länsförbundet i Örebro och satt sig in lite bättre i hantering av hemsidan och Naturkontakt.  
*  Vättern. Ingela informerade om försök från några bolag att få undersöka berggrunden invid Vättern 
för att eventuellt starta brytning av värdefulla mineral. Askersundskretsen är aktiv i ärendet och vill 
koppla in en miljöjurist för att bringa större klarhet i frågan. Det kommer att kosta en del och om 
länsförbundet ställer sig bakom behöver det ansökas om pengar. 
 
§  8   Länsförbundets styrelsemöte 16 januari. 
 *   Motioner   Förslag har kommit om att länsförbundet ska lämna in tre motioner till riksstämman i 
maj. 
1. Ecocide  -  internationell lagstiftning med personligt ansvar för massförstörelse av naturen 
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2. Rovdjurens roll i ekosystemet. 3. Fördjupa föreningens arbete kring natursyn och värderingar. 

 
Utan någon mer ingående analys och diskussion accepterade vi punkt 1 och 3 ovan. Vi resonerade 
däremot en stund omkring punkt 2 (vargarnas betydelse för ekosystemet). Sture hade tänkt igenom 
motionen och förde fram motargument. Bl.a. blir det som att slå in öppna dörrar, att underkänna de 
kunskaper ansvariga redan har om vargar. Vi beslöt att Sture arbetar vidare med sina argument mot den 
motionen.   
*   Kajsas tjänst   Hennes tjänst har förlängts ett år.    
*   Ny krets    Från föreningen ”Hjärtats eko” i Haddebo har kommit ett förslag om att göra denna 
förening till en krets i Naturskyddsföreningen. 
*   Rundberget   Närmsta stegen nu  mot ett övertagande av gården är att få ett förvärvstillstånd av 
Länsstyrelsen för att därefter kunna erhålla en lagfart. Det är osäkert om de som tidigare tänkt arrendera 
gården fortfarande är spekulanter. 
*   Länsstämman   Ingela har bjudit in kretsarna och bett dem lämna förslag på representanter till ny 
styrelse. Ny kassör kommer att väljas eftersom den nuvarande, Roger Björkeroth, avsagt sig.  
*   Riksstämman   Anders Ridderström och Lars Waste på Riks håller i planeringen. Det planeras för 
exkursioner i länet M-Ti 16-17 juni som vi bör vara beredda på att hjälpa till med.  
*   Skogsfestival i Haddebo kommer att arrangeras 18-20 juli. Den blir i år i mindre format än tidigare.  
*   Hopajola 20 år. Ingela lämnade lite information om det kommande 20-årsjubileet.    
*   Bruna bergen  Initiativ har tagits för att skydda det urskogsartade området mellan Brevens bruk 
och Boo. Det ägs av Brevens Bruk AB  med familjen Gripenstedt som intressenter.   
*   Ny lokal   Länsförbundets styrelsemöten kommer efter 1 maj att vara på Slottsgatan 13 i Örebro.  
*   Vindkraft 28 januari kl.15-19 i Kunskapens hus i Laxå. Vi inbjöds att deltaga. Sven var 
intresserad av att åka dit om han fick möjlighet till det.  
 
§ 9    Vårt årsmöte den 11 mars 
         Vi planerade för mötet. Sture ordnar en dagordning och trycker upp förslaget till ändring av 
stadgarna. Ingrid gör ett årsbokslut efter samråd med Ingemar och lämnar över det till revisorerna. 
Ingela har bokat lokalen. Kerstin kollar om vi kan beställa smörgåsar och om vi får tillgång till 
kaffekokare och porslin i köket. Annars får vi vara beredda att ta med termosar och skaffa pappers-
/plastmuggar mm. Ingela och Ingrid gör något gott i kakväg.  Vi ska ta 30 kr för kaffet. Arne tar med 
allt som behövs till föredraget.  
  
§ 10   Övrigt  Inget övrigt behandlades.  
                            
§ 11 Nästa möte     
        Nästa styrelsemöte blir M.17/2 kl.18.00 på Knuten.  
 
 
 Förutom det formella sammanträdet ägnade vi en stund åt att lägga Anemonen nr1, 2014 
i kuvert och förse dem med frimärken och lämpliga stämplar.  
 
 
 
   
Vid protokollet:..............................…….……..…    Justeras:  ……………………………..…………..   
   
                                  /Arne Holmer/                                                 /Ingrid Ohlsson /  
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